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لغو ممنوعیت ترخیص 
۱۳هزار خودروی 
خارجی از گمرک

درد و نگاه است که 
هنرمند را می سازد

یادداشت خبر
نرخ تخم مرغ دانه ای در بازار 

تهران
مدیرعامل سازمان مدیریت میادین 
اعلام  تهران  شهرداری  بار  تره  و  میوه 
کردقیمت هر عدد تخم مرغ طرح تنظیم 
بار  تره  و  میوه  میدان   ۲۴۰ در  بازار 

پایتخت ۴۶۰ تومان است.
هر  قیمت  افزود:  راد  سعید  سید   
تنظیم  عددی طرح  مرغ ۳۰  تخم  شانه 
تعیین  تومان  و ۸۰۰  هزار   ۱۳ نیز  بازار 

شده است.
سازمان  اهتمام  بر  تاکید  با  وی 
بر کنترل قیمت محصولات  متبوع خود 
پرمصرف گفت: محصول تخم مرغ در دو 
نوع پوسته سفید و پوسته قهوه ای و به 
دو شکل بسته بندی و غیر بسته بندی 
عرضه  تهران  بار  تره  و  میوه  میادین  در 

می شود.
راد اضافه کرد: هر شانه ۲۰ عددی 
۱۱ هزار تومان و ۱۵ عددی هشت هزار 

و ۱۰۰ تومان است.
 ۳۰ شانه  کرد:  خاطرنشان  وی 
عددی تخم مرغ نیز در میادین و بازارها 
با وزن ۱۶۰۰ تا ۱۷۰۰ گرم ۱۴ هزار و 
۹۰۰ تومان، با وزن ۱۷۰۱ تا ۱۸۰۰ گرم 
۱۵ هزار و ۹۰۰ تومان و با وزن ۱۸۰۱ تا 
۱۹۰۰ گرم ۱۶ هزار و ۹۰۰ تومان تعیین 

شده است.
بیش از ۲۴۰ میدان و بازار میوه و 

تره بار در تهران فعال است.

 احضار علی  ضیا به مجلس 
به کجا کشید؟

شورای  مجلس  عمومی  روابط 
ضیا،  علی  احضار  خبر  انتشار  اسلامی 
را  مجلس  به  سیما  یک  شبکه  مجری 

نادرست اعلام کرد.
مسعود  اعتراض  از  روزی  چند 
پزشکیان نائب رئیس اول مجلس شورای 
اسلامی نسبت به سخنان حجت الاسلام 
زائری در برنامه »فرمول یک« می گذرد 
که او از صداوسیما درخواست پاسخگویی 
رسانه ها  در  خبری  دیروز  و  بود  کرده 
برنامه  مجری  علی ضیا،  احضار  بر  مبنی 
»فرمول یک« منتشر شد. مهدی کیایی، 
اسلامی،  شورای  مجلس  عمومی  روابط 
و  دانست  نادرست  را  ضیا  علی   احضار 
است. نداده  انجام  کاری  چنین  مجلس 
سخنگوی  آزادی خواه،  حجت الاسلام 
شورای  مجلس  فرهنگی  کمیسیون 
واکنش  خبر  این  به  نسبت  هم  اسلامی 
فرهنگی  »کمیسیون  گفت:  و  داد  نشان 
چنین اقدامی نکرده و اگر قرار باشد برای 
موضوعی در صداوسیما سوالی انجام شود 

به این صورت عمل نمی کنیم.«
رسانه ها دلیل احضار ضیا را سخنان 
دادکان  محمد  و  زائری  حجت الاسلام 
رئیس اسبق فدراسیون فوتبال دانسته اند.

ذوالقدر خبر داد
موافقت کمیسیون فرهنگی 
با افزایش وام ازدواج به ۲۵ 

میلیون تومان
فرهنگی  کمیسیون  رئیس  نایب 
برای  کمیسیون  این  مصوبه  از  مجلس 
 ۲۵ مبلغ  تا  ازدواج  وام  میزان  افزایش 

میلیون تومان خبر داد.
سیده فاطمه ذوالقدر نماینده مردم 
تهران در مجلس با اشاره به نشست امروز 
کمیسیون فرهنگی گفت : در جلسه امروز 
در  که  کردند  اعضای کمیسیون مصوب 
بودجه ۹۸ وام ازدواج تا مبلغ ۲۵ میلیون 

تومان افزایش یابد. 
اعضای  جلسه  این  در  افزود:  وی 
کمیسیون علاوه بر ماده واحده مواد ۱۱، 
به  را   ۹۸ سال  بودجه  لایحه   ۱۶ و   ۱۲

تصویب رساندند. 
فرهنگی  کمیسیون  رئیس  نایب 
مجلس اظهار داشت: همچنین در جلسه 
در  را  پیشنهادات خود  نمایندگان  امروز 
رابطه با لایحه بودجه ۹۸ در کمیسیون 
مطرح کردند تا پیرامون آن تصمیم گیری 

لازم صورت گیرد.

وضعیت مدارس بویراحمد 
بحرانی است

فرماندار شهرستان بویراحمد گفت: 
این  مدارس  آموزشی  فضای  وضعیت 

شهرستان بحرانی است.
شورای  نشست  در  کناری  شاهرخ 
بویراحمد  شهرستان  پرورش  و  آموزش 
و  مدرسه   ۶۰۰ با  شهرستان  این  افزود: 
از  بیش  درس  کلاس   ۲۰۰۰ بر  افزون 
جای  خود  در  را  آموز  دانش  هزار   ۶۵
داده است.وی با تاکید بر فضای فیزیکی 
و  گرمایشی  وسایل  عدم  و  نامناسب 
در  مدرسه   ۱۱۵ اظهارکرد:  سرمایشی 
دارند. سال   ۴۰ بالای  عمر  شهرستان 
پرورش  و  آموزش  شورای  رئیس 
کرد:  خاطرنشان  بویراحمد  شهرستان 
بویراحمد  شهرستان  در  مدرسه   ۱۲۴
توان پذیرش دانش آموزان را ندارد و این 
وضعیت  است.کناری  کننده  نگران  آمار 
را  بویراحمد  مدارس  آموزشی  فضای 
بحرانی عنوان و تصریح کرد: این موضوع 
آموزش و پرورش را با یک چالش بزرگ 
در  متاسفانه  که  کرد  خواهد  روبرو 
جمعیت  افزایش  این  مواقع  از  بسیاری 
گرفته  نادیده  استان  مرکز  دانش آموزی 

می شود.
فضای  بحران  بر  تاکید  با  وی 
اضافه  شهرستان  مدارس  در  آموزشی 
 کرد: فرسوده بودن بسیاری از مدارس در 
روستاها کمبود فضای فیزیکی و امکانات 
و  نفتی  گرمایشی  وسایل  از  استفاده 
بسیاری دیگر از مشکلات باید به صورت 

جدی در این شورا پیگیری شود.

تلاش ایران برای توافق با ۵ کشور برای کاهش اثرات تحریمی آمریکا در حوزه اینترنت

وزیر ارتباطات: حذف صدور قبض کاغذی آب و برق

شهردار تهران:شهرداری در موضوع پسماند تنها مانده است

هشدار دادستان کل نسبت به برخوردباشرکت های اینترنتی حمل ونقل مسافر

وزیر ارتباطات از مذاکره با وزارت نیرو برای اجرای 
پروژه حذف قبوض کاغذی آب و برق خبر داد و گفت: 
تخمین زده می شود این پروژه با استفاده از ظرفیت های 

دولت الکترونیک تا اردیبهشت ماه انجام شود.
محمد جواد آذری جهرمی در جمع خبرنگاران در 
حاشیه بازدید از پژوهشگاه فضایی ایران گفت: موضوع 
حذف کاغذی قبوض خدماتی از جمله برنامه های در 
دست انجام وزارت ارتباطات است که در این زمینه با 
برخی مجموعه ها که این قبض ها را صادر می کنند 

وارد مذاکره شده ایم.
توسط  اکنون  هم  کاغذی  های  قبض  گفت:  وی 
برای  شهرداری  و  نفت  وزارت  نیرو،  وزارت  مخابرات، 
مخابرات  شرکت  مثال  برای  که  شود  می  صادر  مردم 
ایران ۳۵ میلیون قبض دوره ای صادر می کند و وزارت 
نیرو صدور قبوض اب و برق و وزارت نفت قبوض گاز 

را بر عهده دارد.
وی ادامه داد: تصمیم بر این است که از ظرفیت 
فناوری  های  کانال  طریق  از  و  الکترونیک  دولت 
و  پیامک  اپلیکیشن،  جمله  از  ارتباطات  و  اطلاعات 
برای  دریافت  قابل  خدماتی  قبوض  دستوری،  کدهای 

کاربران باشد و قبوض کاغذی حذف شود.
وی گفت: در فاز اول حذف قبوض مخابرات را در 
یک بازه ۴۵ روزه در دستور کار قرار داده ایم و با دستور 
برای حذف  را  ها  پروژه  این  بعدی  فاز  جمهور  رئیس 

قبوض کاغذی آب و برق در نظر گرفته ایم.
وی با بیان اینکه تخمین زده می شود این پروژه 

هم  گفت:  شود،  اجرایی  آینده  سال  ماه  اردیبهشت  تا 
اکنون مشکل این است که بسیاری از کنتورهای برق به 
نام مالک نبوده و سیستم خدمات مشتریان وزارت نیرو 
به روز رسانی نشده و بانک اطلاعاتی دقیقی از مالکان 

کنتور در دسترس نیست.
توسط  طرح  این  اجرای  سناریوی  افزود:  وی 

زودی  به  و  شده  ارائه  ایران  اطلاعات  فناوری  سازمان 
وارد فاز اجرایی می شود.

تلاش ایران برای توافق با ۵ کشور برای 
کاهش اثرات تحریمی آمریکا در حوزه اینترنت

توافق  و  ریزی  برنامه  از  همچنین  ارتباطات  وزیر 
ارتباطات  پایدار  توسعه  برای  منطقه  کشور  چند  با 
از  گفت:  و  داد  خبر  آمریکا  تحریمی  اثرات  کاهش  و 
اینترنت  به  دسترسی  بحث  است  ممکن  آنجائیکه 
آمریکا  تحریمی  اثرات  وجود  با  ارتباطات  پایداری  و 
برخی  با  چندجانبه  توافق  موضوع  شود،  مشکل  دچار 
کشورهای منطقه را برای ایجاد ارتباط دوجانبه و بهبود 
ارتباطات در زمان تحریم در دستور کار قرار  پایداری 

دادیم.
وی گفت: ممکن است به دلیل اثرات تحریم برخی 
مسائل  دلیل  به  المللی  بین  پرووایدارهای  و  اپراتورها 
بر  باشند.  داشته  ایران  با  همکاری  تداوم  نتوانند  مالی 
ترکیه،  جمله  از  منطقه  کشورهای  با  ما  اساس  این 
ارتباط  موضوع  عراق،  و  عمان  ارمنستان،  آذربایجان، 
افزایش  و  ارتباطات  کیفیت  رشد  راستای  در  دوجانبه 

پایداری شبکه را در دستور کار قرار داده ایم.

شهردار تهران با اشاره به اینکه استفاده از سرمایه های اجتماعی یکی 
از راه حل های کاهش پسماند است، گفت: شهرداری در موضوع پسماند 

تنها مانده است.
پیروز حناچی در نشست با اعضای کمیته اجتماعی مجمع نمایندگان 
تهران که در مجلس شورای اسلامی برگزار شد با اشاره به اینکه شهرداری 
تهران روزانه هزینه زیادی برای حمل و دفع زباله پرداخت می کند، اظهار 
کرد: یکی از راه حل های این مسئله ایجاد حساسیت در مردم برای تفکیک 

زباله و کاهش تولید زباله است.
وی افزود: جانمایی مخازن زباله سر کوچه ها تبعاتی از جمله تجمع 
موش و کاهش سهم شهروندان در تفکیک زباله از مبدا را به وجود آورده 

که باید در این شیوه جمع آوری زباله تجدید نظر کنیم.  
شهردارتهران این مسئله را یک معضل کشوری دانست و گفت: دستگاه 
اند و شهرداری ها  های حکومتی در این بخش خودشان را کنار کشیده 
اند.  مانده  تنها  است،  ارتباط  در  با سلامت شهروندان  این موضوع که  در 
شهرداری ها باید در مسائل مربوط به پسماند حمایت و پشتیبانی شوند.  

حناچی نارضایتی شهروندان ساکن جنوب شهر را یکی از موارد مربوط 
به پسماندهای کلان شهر تهران عنوان کرد و گفت: به غیر از پسماند هایی 

که به آرادکوه می رود، ۴۳ هزار تن زباله هم به جاده آبعلی می رود. در 
کشور ما تکنولوژی در رابطه با پسماندهای ساختمانی هم قوی نیست و 

تمام این موارد به طبیعت ضرر می زند.  
وی تاکید کرد: اگر در بودجه سال ۱۳۹۸ برای مشکل پسماند کلان 

شهرها بودجه ای در نظر گرفته شود، به طور قطع کمک بزرگی است.  
معضل  رفع  زمینه  در  اجتماعی  سرمایه  از  استفاده  تهران  شهردار 
پسماندهای شهری را یکی از راه حل ها دانست و عنوان کرد: اگر بتوانیم 
از سرمایه های اجتماعی استفاده کنیم می توانیم آن را به یک فرصت و 
ثروت تبدیل کنیم. حناچی ادامه داد: البته من ناامید نیستم و اعتقاد دارم با 
ایجاد حساسیت در شهروندان و کمک سمن ها می توانیم این سرمایه اجتماعی 
را به دست بیاوریم و باید سرمایه های اجتماعی را برای خودمان حفظ کنیم.  

با اشاره به اینکه پسماندهای تهران معضلاتی مثل کودکان کار  وی 
و آسیب های محیط زیستی را به همراه دارد، گفت: دولت شهرداری ها 
انجام ماموریتهای حاکمیتی مانند توسعه حمل ونقل عمومی، دفع  را در 
پسماندورفع آلودگی هوا ومنابع پایدارحمایت کند البته شرایط شهرداری 
شهرداری  وقتی  است.  بهتر  دیگر  شهرهای  از  بسیاری  نسبت  به  تهران 
به  تواند  نمی  شود،  می  مواجه  مشکل  با  کارکنانش  حقوق  پرداخت  در 

موضوعات زیست محیطی و مسائل دیگر بپردازد.
شهردار تهران تصریح کرد: استفاده از سازمان های مردم نهاد، افزایش 
حساسیت شهروندان نسبت به کاهش پسماند و افزایش هزینه تولید زباله 
ها  آن  از  پسماند  تولید  کاهش  برای  توانیم  که می  راهکاری هستند  سه 
نشود،  تفکیک  خوبی  به  زباله  اگر  کشورها  از  بسیاری  در  کنیم.  استفاده 

شهروندان متحمل جریمه های سنگینی می شوند.

دادستان کل کشور در ابلاغیه ای به دادستان های عمومی و انقلاب مراکز 
استان ها نسبت به هرگونه برخورد و ممانعت از کسب وکارشرکت های اینترنی 
حمل ونقل مسافری و باری به درخواست شهرداری ها،هشدار داد. دادستان کل 
کشور در ابلاغیه ای به دادستان های عمومی و انقلاب مراکز استان ها نسبت 
استارتاپی در حوزه  از کسب وکار شرکت های  ممانعت  و  برخورد  به هرگونه 

حمل ونقل مسافری و باری به درخواست شهرداری ها، هشدار داده است.
متن این ابلاغیه  به شرح زیر است:

 / مورخ ۱۳۹۷   ۱۴۰ /  ۱۳۹۷ /  ۴۳۸ / بخشنامه شماره ۹۰۰۰  »پیرو 
۰۱ / ۰۸ درباره ضوابط و شرایط فعالیت شرکت های حمل ونقل مسافر و بار 

اینترنتی ضمن تأکید بر مفاد آن از حیث عدم ضرورت صدور پروانه فعالیت یا 
هر گونه مجوز دیگر از ناحیه شهرداری ها برای شرکت های حمل ونقل مسافر و 
بار اینترنتی، از آنجا که طبق تصویب نامه شماره ۲۰۳۳۴/ت ۵۰۵۰۱ ه – ۱۳۹۵ 
/ ۰۲ / ۲۲ هیئت وزیران فقط نظارت بر این نوع کسب وکارهای اینترنتی برعهده 

شهرداری ها قرار داده شده است.
اما تعیین ضوابط نظارتی موکول به تصویب و ابلاغ دستورالعمل مشترک 
وزارت صنعت معدن و تجارت و وزارت کشور است که این دستورالعمل به 

تصویب نرسیده است.
از سوی دیگر واگذاری تعیین تکلیف این کسب وکارها به نظرات متفاوت 

از  و  اختلاف جدی  بروز  اسباب  بعضا متضاد شهرداری شهرهای مختلف  و 
بین رفتن این نوع کسب وکار خواهد بود، لذا مقتضی است تا تصویب ضوابط 
مربوطه از هرگونه برخورد و ممانعت از کسب وکار این شرکت ها به درخواست 
شهرداری ها خودداری بعمل آید و هرگونه تخلف صنفی این کسب وکارها برای 

برخورد قانونی به اتحادیه کسب وکارهای فضای مجازی منعکس شود.
بدیهی است به منظور رعایت مسائل امنیتی و زیست محیطی، اتحادیه 
الزامی کردن أخذ گواهی  کسب وکارهای فضای مجازی مؤظف است درباره 
فقدان سوء سابقه برای به کارگیری رانندگان و نیز به کارگیری خودروهای 

دارای معاینه فنی اقدام لازم انجام دهد.«
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روزنامه صبح ایران

وزیر ارتباطات: حذف صدور قبض کاغذی آب و برق
تلاش ایران برای توافق با ۵ کشور برای کاهش اثرات تحریمی آمریکا در حوزه اینترنت

خود  توییتری  پست  در  تندگویان  مهدی  محمد 
نوشت: به جای ایجاد اینهمه بستر و فضا و شورا و قانون 
وپیشگیری  فتا  پلیس  و  مجازی  فضای  از  استفاده  برای 
کل  و  کنیم  اندازی  راه  فیلترنیگ  موسسه  یک  وآموزش 

شبکه مجازی ایران را فیلتر کنیم.
معاون وزیر ورزش و جوانان در واکنش به فیلترینگ 
ایجاد  جای  به  نوشت:  خود  توییتری  پست  در  اینستاگرام 
اینهمه بستر و فضا و شورا و قانون برای استفاده از فضای 
موسسه  یک  وآموزش  وپیشگیری  فتا  پلیس  و  مجازی 
فیلترنیگ راه اندازی کنیم و کل شبکه مجازی ایران را فیلتر 

کنیم ، مگر اینستاگرام یا توییتر و تلگرام یک شبه به وجود آمدند؟.../ صفحه 2

آخرین  از  تهران  فرمانداری  انتظامی  سیاسی  معاون 
خبر  تهران  خیابان  و  کار  کودکان  به  ساماندهی  وضعیت 

داد.
عبدالعظیم رضایی، معاون سیاسی انتظامی فرمانداری 
تغییر  اینکه  بیان  با  برنا  خبرگزاری  با  گفتگو  در  تهران، 
استاندار تهران موجب شد موضوع ساماندهی به وضعیت 
کودکان کار و خیابان کمی متوقف بماند، گفت: در حال 
در  شد  مقرر  روند،  این  به  رسیدگی  تسریع  برای  حاضر 
کشور  وزارت  و  استانداری  با  جلسه  چندین  جاری  هفته 

داشته باشیم.../ صفحه 2

خطر افزایش کودکان کار 
ایرانی نسبت به اتباع بیگانه

موسسه فیلترینگ راه اندازی کنیم تا 
کل شبکه مجازی ایران فیلتر شود

معرفی آقازاده های متخلف در حوزه قاچاق کالا
دبیر ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز وعده داد:
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وااکنش تندگویان به احتمال فیلترینگ اینستاگرام؛

آخرین وضعیت ساماندهی کودکان کار و خیابان در تهران؛ 
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